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Dechrerand 

Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 23 

september 

2024 

Aanwezig: (CDA), (SPD), 
8 (PDL), (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

P. 

Dijkman (voorzitter) 

en A. van 

Langen (griffier) 

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet iedereen welkom. 

HEN NN 
heeft een 

mededeling per 

1 oktober zal 

zijn positie 

als fractievoorzitter overnemen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

2. Voorstel gast van de raad meningvormend 

Ml 

die 

tijdelijk meeloopt op 

de Griffie schetst naar 

aanleiding 

van een verzoek 

uit de raad welke 

mogelijkheden 

er 

zijn 

om dit te 

organiseren. 

Voorstel is om hier in het 

nieuwe 

jaar voorzichtig 

mee te 
starten, 

ook 

gezien 

de 

bezetting 

van de 

griffie 

en dit in het 

eerste 
halfjaar 

2x 
te 

organiseren. 

Daarna 

volgt 

een evaluatie in het 

presidium. 

Het 

presidium 

staat hier 

positief tegenover. 
De 

griffier geeft 

aan dat er een 

stukje 

over zal worden 

opgenomen 

in de 

gemeentegids. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

3. 

Verslag vergadering 

1 juli 2024 
(besluitvormend); 

Het 

verslag 

wordt 

overeenkomstig 

de 

notulering vastgesteld. 

Naar 

aanleiding 

van het 

verslag 

geeft 

de 

burgemeester 

aan dat de 

vergunning 

nu in een kritische fase 
zit, 

het 

College 

verwacht eind oktober een 

beslissing 

te kunnen nemen. 

vraagt 
naar 

het rekenkameronderzoek naar 

Jeugdzorg 

vanuit de 

gemeente Medemblik, 
de 

griffier 

zal 

informeren naar de stand van zaken. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

4. 

Terugblik 

RTG 9 en 12 

september (meningvormend); 

Was de informatie die werd 

gegeven 

aan de raad over 

Hoogkarspel-Zuid 

zo 

vertrouwelijk 

dat 

er besloten moest worden 

vergaderd? 

Het 

presidium 

vindt dat we hier kritisch 

op 

moeten 

blijven. 

In de RTG worden 

nog 

steeds veel technische 

vragen gesteld, 

dit kan ook 

schriftelijk 

voor of na de 

vergadering. 

Dit kan de 

vergaderduur 

ten 

goede komen, 
aldus de 

griffier. 

De 

burgemeester vraagt 
naar de 

beslissing 

van de RTG-voorzitter om voorkeursrecht 

Hoogkarspel-Zuid 
te 

agenderen 

voor de raad. Moet dit niet in meerderheid besloten worden? 

Aldus 

> 
PEEL 

het hier om een 

“gewoonteregel” (hierover 

staat niets in het 

RVO). (geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

  

5. 
Ingekomen 

stukken en 

mededelingen 

a. 

Vergaderschema 

2025 

Ter kennisname. 

Lijst moties en 

toezeggingen (informerend); 

merkt 

op 

dat hier wel heel vaak in 

voorbereiding staat”, 
graag 

wat 

concreter 
wat 

haar betreft 
met 

een 

termijn. 

Het 

presidium 
stemt 

hiermee in. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

  

c. 

Termijnkalender (informerend); 

De 

griffier legt 

uit dat oktober een drukke maand wordt sowieso 

zijn 

er 
tot 

het einde van het 

jaar 

veel stukken 

geagendeerd 

voor de raad. Het 

presidium geeft 

aan dat het werkbezoek 

naar de meldkamer wat hen betreft beter kan worden 

doorgeschoven 

naar 

volgend jaar. 

Wellicht iets voor het 

raadsuitje? 

Wanneer wordt het antwoord veracht 

op 

de 

raadsvragen 

over het Houterhof? De 

burgemeester 

zal dit 

vragen 

aan de 

gemeentesecretaris, hij 

verwacht de uitkomst van het onderzoek eind oktober en dan kunnen ook de 

vragen 

worden 

beantwoord. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)



d. Themabijeenkomsten 
(informerend) 

J geeft 

aan dat er in haar 

ogen 

wel 

erg 

veel medewerkers 

aanwezig 

waren 

op 

de thema-avond over 

veiligheid. 

De 

burgemeester geeft 

aan dat het 

oorspronkelijke plan 

was 

dat ze allemaal een deel zouden 

presenteren. Uiteindelijk 

is 

gekozen 

voor een 

opzet 

in de 

sfeer van de 

tafeltjesavond. 

Het 

presidium geeft 

aan dat ook daar relatief veel ambtenaren 

aanwezig zijn. 

De 

vraag 

is of het niet een 

tandje 

minder kan en of de 

griffie 

dit door wil 

geven 

aan de betrokkenen 

(is gebeurd). 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

6. 

Conceptagenda 

RTG 7 oktober 2024 

(besluitvormend); 

De voorzitter 

vraagt 

of het 

presidium 

kan instemmen 
met 

de 

conceptagenda 

zoals die is 

opgesteld. 

  

RTG Cluster 1: Duurzaamheid en Economie 

Agendapunten: (20.00-22.00) 

1. Aanvullend krediet 

verduurzaming 

Streekbad 

(2024-46) 

2. Vaststellen 

afvalstoffenverordening 

2025 

(2024-45) 

3. Businesscase De Som 2.0 

(2024-47) 

(vaststellen plan riolering 

en 

stedelijk 

water is 

uiteindelijk verplaatst0 

RTG Cluster 2: Ruimte 

Agendapunten: (20.00-22.00) 

1. Vaststellen 

verplaatsten komgrens Kerspelweg 

i.v.m. nieuwbouw 

Landje 

van Fleur 

(2024-43) 

2. Beschikbaar stellen 

budget 

voor 

Strategisch Vastgoedplan (2024-42) 

De 

griffier geeft 

aan dat alle stukken of al binnen 

zijn 

of worden 

besproken 

in het 

College 

vandaar dat er niets onder voorbehoud staat. Helaas wordt er 

uiteindelijk 

toch één 

onderwerp verplaatst 

naar november. 

7. 

Rekenkamercommissie (informerend) 

De 

griffier geeft 

aan dat er voor de zomer al een 

onderzoeksrapportage 

is 

binnengekomen 

over 

klachtenafhandeling. 

Ze wil 

graag 

dat het 

College 

een reactie 

geeft 

zodat de nieuwe 

rekenkamer die 

op 

dit moment 

geworven 

wordt met een schone lei kan 

beginnen. 

De 

voorzitter 

geeft 

aan dat 

hij 

dit onder de aandacht zal 

brengen. 

8. Politiek actief 
(informerend) 

Wie meldt zich aan voor 

bijeenkomst 

2 van de 

training? 

en 

geven 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

aan hier 

graag bij 

betrokken 
te 

willen worden. Ook het 

speeddaten 
moet 

even onder de 

aandacht 

gebracht 

worden van de fracties. 

9. 

Voorzitterstraining (meningvormend) 

De 

griffier geeft 

aan dat het voor zover 

zij 
weet 

al 

enige tijd gelden 

is dat er een 

voorzitterstraining geweest 
is. Dat er in 

Koggenland positieve ervaringen opgedaan zijn 

met 

een 

dergelijke training 

en dat 

zij 

daarom een offerte heeft 

opgevraagd bij 

het bureau dat 

deze 

training 

in 

Koggenland 

heeft 

georganiseerd. 

Het 

presidium geeft 

aan dit een 

goed 

initiatief te vinden maar 

gezien 

de drukke 

periode 

die ons te wachten staat waarin ook een 

cursus Politiek Actief 
gaat plaatsvinden 

het 

passender 

vindt dit te 

parkeren 

tot het 

begin 

van 

de 

volgende raadsperiode. 

  

10. 

Rondvraag 

en 

sluiting 

Niets meer aan de orde 

zijnde 

sluit de voorzitter de 

vergadering. 

Aldus 

vastgesteld 

in de 

vergadering 

van het Presidium van 21 oktober 2024. 

De 

griffier, 

De 
voorzitter, 



A. van Langen-Visbeek P. F. Dijkman 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


